
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV24-012 
 
Datum: 11 maart 2024 
 
Vraag art. 38 
 
Indiener: Heleen Vogel, VVD 
 
Onderwerp: Zendmast in Stolwijk 
 

Toelichting bij en doel van de vragen: 

In Stolwijk staat sinds de zomer van 2023 een telecom zendmast in de wijk Bovenkerk, op de 
parkeerplaats naast Qu'est-ce Que C'est. De locatie van de zendmast is gewijzigd vanwege de 
woningen die worden gebouwd aan de Bovenkerkseweg – Hoflaan.  
De zendmast is volgens onze fractie niet aangesloten op het netwerk omdat er naast de mast een 
aanhanger met zonnepanelen en een (diesel)aggregaat staat. Dit aggregaat slaat regelmatig aan en 
maakt dan veel lawaai. In de straten rondom de mast is dit te horen. Dit gebeurt ook ’s nachts. 
Bovendien maakt de zendmast zelf vanaf een bepaalde windkracht een enorm fluitend geluid.   
 
Vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van deze situatie?  

 

Antwoord college vraag 1:  
Het college is op de hoogte van het feit dat de nieuwe zendmast is geplaatst. Hiervoor is in november 
2020 vergunning verleend.  
 

2. Waarom is de zendmast (nog) niet aangesloten en zijn er zonnepanelen en een aggregaat 

nodig? En hoelang gaat dat duren?  
 

Antwoord college vraag 2: 
Uit navraag bij één van de gebruikers van de mast (KPN) is gebleken dat er, ondanks de aanvraag, 
nog steeds geen aansluiting is gerealiseerd door de netbeheerder (Stedin). Uit navraag bij Stedin is 
gebleken dat dit helaas nog wel twee maanden kan gaan duren. Om deze reden is er nog een 
zonnecelaggregaat nodig op deze locatie. Het voordeel van dit type aggregaat is wel dat deze alleen 
aanslaat als de accu’s leeg zijn. Doordat het langer licht wordt de komende tijd en de zonnepanelen 
hun werk doen, zal het aggregaat minder vaak aanslaan. Overigens hebben we meteen de klacht over 
het fluitend geluid doorgegeven aan KPN. Zij zijn bekend met het probleem en zijn bezig met een 
oplossing.  
 

3. De zendmast kon niet blijven staan in het nieuw te bouwen plangebied, maar staat nu midden 
in een andere woonwijk. De afstand naar de huizen aan de Sportlaan is nog geen 70m en 

naar de woningen aan de Veldzoom ongeveer 65m. Waarom is voor deze locatie gekozen? 
En waren er geen alternatieve locaties in Stolwijk?  

 

Antwoord college vraag 3:  
Aan de verplaatsing van zendmast is een lang traject vooraf gegaan. Door de telecomaanbieder(s) is 
gezocht naar alternatieve locaties, maar deze locaties zouden leiden tot een verminderde dekking 
binnen Stolwijk. Dit is begrijpelijkerwijs niet wenselijk. Het college heeft om deze reden besloten om de 



 
 

 

locatie aan het Kerspelpad aan te wijzen als meest geschikte locatie, ook gezien de afstand tot 
woningen.  
 
 

4. Heeft de commissie ruimtelijke kwaliteit toestemming gegeven voor de bouw van de zendmast 
aan het Kerspelpad?  

 

Antwoord collegevraag 4:  
Ja, aan het besluit om de vergunning te verlenen ligt een positief advies van de Commissie 
Ruimtelijke Kwaliteit ten grondslag.  
 

 
 
Bijlagen: foto’s van de zendmast  

 
  

 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

 

 

J. Hennip   ir. J. Beenakker  

 

 

 
 
 




